
 
Referat 

Møte i FAU ved Paradis skole 

Tirsdag 9. januar 2024 – kl. 18-20 

 

Møteleder: Geir Mujic Elgsaas 
Referent: Torunn Onarheim Hauge 

 
 

Sak 01/24: KvalitetsneEverket  
Kvalitetsne+verket i FAU oppdaterte på status for kvalitetssamarbeidet med skolen og for planer 
fremover mot kurs hos kommunen og for undersøkelsen som FAU skal sende ut <l alle foresa+e. 

 
Sak 02/24: NeEveEsgruppen  
Statusoppdatering ble gi+; ingen av Poli<ets avdelinger har mulighet <l å s<lle opp på skolen for 
elever eller foresa+e med hensyn <l bevissthet rundt ne+ve+. Vi har ikke lykkes å finnes økonomiske 
midler <l å dekke eksterne kurs for skolen på ne+ve+.  

 
Sak 03/24: Trafikkgruppen 
Det er planlagt et møte om trafikksikkerhet og skoleveien for Paradis skole der FAU er invitert. Andre 
deltagere er skolen, kommunen, fylkeskommunen og Mul<consult (05.03.2024). FAU arbeider med et 
utkast <l trafikksikkerhetsplan som forhåpentligvis er ferdigs<lt før sommeren, og med fokus på ønske 
om å få <l en hjertesone utenfor skolen. 

 
Sak 04/24: Samarbeidsutvalget 
Det er gjennomført et møte i samarbeidsutvalget / skolemiljøutvalget, der FAU s<lte med to 
representanter. Det ble diskutert en del om skolemiljø, læringsmiljø og elevene fikk komme med sine 
innspill. Det ble gi+ et innspill <l skolen i e+erkant av møtet mht. gjennomføring og 
organisering/lovverk. 

 
Sak 05/24: SFO-gruppen 
Det er gjennomført et møte mellom FAU sin SFO-gruppe og ledelsen i SFO. Det var enighet om at det 
er nyTg med en slik gruppe som kan formidle innspill begge veier mellom foreldre og SFO. Ny+ møte 
planlegges før sommeren. SFO-gruppen oppfordrer foresa+e / FAU <l innspill eller forbedringer. 

 
Sak 06/24: Bakeverksted 
Det var manglende oppmøte tross bindende påmelding. Læringspunkt <l neste år: vurdere å 
arrangere <dligere, slik at det ikke kolliderer med avslutninger og andre <ng i den travle perioden før 
jul. Også vurdere om påmelding kan gjøres gjennom betaling via vipps på forhånd da FAU går i minus 
grunnet manglende oppmøte. 



 
Sak 07/24: Juleverksted 
Det var manglende oppmøte tross bindende påmelding. Det er uXordrende e+ersom innkjøp gjøres i 
forkant basert på antall påmeldte. Læringspunkt <l neste år: påmelding kan gjøres gjennom betaling 
via vipps på forhånd. Høre om foreldre har materiale liggende som kan doneres <l bara. Bør være 
flere med i komiteen, slik at arbeidet fordeles på flere.  
 

Sak 08/24: Disco 
Disco ble avlyst grunnet for få foresa+e som meldte seg <l frivillighet. FAU må diskutere <l våren om 
disco to ganger i året er overflødig når korpset arrangerer både vårfest og høsXest. En konsekvens blir 
i så fall at FAU mister sin eneste inntektskilde for å betale årets skidag for elevene i 6. og 7.trinn. 

 
Sak 09/24: 17. mai, skidag og inntekter  
FAU betaler for skikortene på skidagen. Det arbeides med å finne måter FAU kan tjene inn penger <l 
de+e. Det ble diskutert om FAU skal arrangere dugnad med salg av produkter <l foresa+e. Det ble 
også diskutert om FAU skal gå i dialog med korpset om å få ta del i inntektene fra 17. maifeiringen på 
Paradis skole, siden både FAU samt alle foreldre på 2. trinn og 5. trinns bidrar på denne dugnaden. 

 
Sak 10/24: Eventuelt 
Det ble foreslå+ og diskutert om FAU skal ta ansvar for gjenglemt tøy på skolen, men de+e ble ikke 
vedta+. 


